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Otsustati: 

1. Pädevuse hindamiseks laekunud 15 taotlust retsensentide poolt läbi vaadatud ja 
kõigil juhtudel hinnang antud. Juhatuse poolt järjestikku kõik taotlused läbi 
vaadatud, kuulatud ära või ette loetud(kui retsenseerijat kohal polnud) retsensendi 
hinnang. Veidi on tekitanud probleeme mõiste stažeerima töökohal, juhendis  vaja 
täpsemalt lahti kirjutada, et arusaam oleks ühtne. 

 
 Otsustati anda pädevus 5-ks aastaks allpool nimetatud kolleegidele: 
Tunnistus 

nr. Perekonnanimi Eesnimi Asutus  EAS 
liige 

67 Blumfeldt Imbi AS Fertilitas 
Erahaigla 

Jah 
 

68 Eivak Mati SA Tallinna 
Lastehaigla ei 

69 Gusev Aleksandr SA Tallinna 
Lastehaigla jah 

70 Int Eve SA TÜ jah 

71 Jasjukevitš Vadim SA TÜK,      
Järvamaa Haigla jah 

72 Kallas Liivia SA Tallinna 
Lastehaigla jah 

73 Kitus Malle SA Viljandi Haigla jah 

74 Luhakooder Kaie 
AS Lääne-
Tallinna 
Keskhaigla 

jah 

75 Mandre Kai SA PERH jah 



76 Masso Häli-Mall SA TÜK jah 

77 Rääbis Inga SA PERH jah 

78 Vaarmets Eve SA Tallinna 
Lastehaigla jah 

79 Vallikivi Ene SA Viljandi Haigla jah 

80 Võsumaa Ellen SA PERH jah 

 
Anda pädevus 3-ks aastaks* 

81 Žutšenko Igor SA Tallinna 
Lastehaigla jah 

* ebapiisav täienduspunktide arv 
 

2. III astme intensiivravi üldhaiglates 
8. juunil 2005 toimunud SM, HK ja seltsi esindaja (Valdo Toome) ühiskoosolekul 
otsustati, et üldhaiglad võivad osutada ajalise piiranguta III astme intensiivravi kui 
Tervishoiuameti poolt litsents selleks antud, st. nõutud tingimused olemas. (vt. 
06.06.05 EAS juhatuse protokoll) 
Koosolek tegi EAS juhatusele ettepaneku üle vaadata TISS-I punktide arvestus. 
 
3. SM määruse muudatuse eelnõu tööaja muudatuse suhtes 
Pöördus Pille Saar kommentaari saamiseks. Vastus saadetud Joeli poolt 28.juunil 
postiga ja elektroonselt. Edasi pole miskit toimunud. 
 
4. Balti suvepäevad peetud 
Eestlaste osavõtt jäi kõige tagasihoidlikumaks. Taas oli ka arutlusel, et kui mõttekas 
selle ürituse korraldamine edaspidi on. Kuid lätlased kindlalt soovivad jätkata. Seega 
uuel aastal järjekorras juba 40. Balti Anestesioloogide suvekokkutulek  toimub Lätis 
  
5. Sügisesed üritused 

• 8-10 dets Balti anestesioloogide kongress 
Teesid 1.septembriks 
Registreerumine odavam 1.septembrini 
• Fresenius tahaks tutvustada Voluveni ja korraldada infusiooni teemalise 

seminari septembris.  23. september Tallinnas kindlalt kokku lepitud 
• Joel on rääkinud Kirurgide Assotsiatsiooniga, et võiks teha ühiskoosoleku 

“Intraabdominaalne hüpertensioon” 
Kokku lepitud 25.nov. Tartus. Üks ettekanne Tartu kirurgidelt, üks 
anestesioloogidelt, üks Tallinna kirurgidelt. 

• Veel üks teema mida peaks käsitlema. Psühhoos intensiivravis. Väga vajalik 
käsitleda. Jätame kevadeks. Vastutus Agnes , Raido 

 
6. Muud küsimused  

• Järgmine juhatus 28.nov.2005, Paides 



• Taasalustab MSD täienduskeskus. Kutsuvad seltsi osalema. Ühepäevased 
kursused vaheldumisi Tallinnas ja Tartus. Kas sooviksime esineda. Joel 
pakkus teemat hospitaalinfektsioonid koos infektsionistidega, NSAID-id 
perioperatiivses valutustamises, baroteraapia 

• Pühajärve teema uued relaksandid ja  neoromuskulaarne monitooring 
• Andres Sell teeb ettepaneku hakata meditsiinifirmasid võtma vastu seltsi 

toetajaliikmeks. 
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